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Rada Gminy Chełmża 
 

Protokół nr XVIII/19 

z XVIII Sesji Rady Gminy Chełmża 

z dnia 29 października 2019 r. 

 

Obrady XVIII Sesji Rady Gminy Chełmża rozpoczęto 29 października 2019 o godz. 15:00, 

a zakończono o godz. 15:44 tego samego dnia w sali nr 4 Urzędu Gminy Chełmża. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Anna Balińska 

2. Patrycja Dejewska 

3. Henryk Fałkowski 

4. Adam Galus 

5. Grzegorz Garwoliński 

6. Rafał Grupa 

7. Janusz Iwański 

8. Dorota Kurdynowska 

9. Katarzyna Lewandowska 

10. Dariusz Pawlak 

11. Franciszek Piróg 

12. Stanisława Stasieczek 

13. Tomasz Szczepański 

14. Żaneta Talarek 

15. Mirosław Trzpil 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Chełmża, w tym sprawy proceduralne: 

 

a) powitanie wszystkich uczestników posiedzenia, 

Przewodniczący obrad Janusz Iwański przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie: Z-ce 

Wójta Kazimierz Bobera, Sekretarz Gminy Ewę Pudo, Radcę Prawnego Andrzeja 

Wróblewskiego, Radnych oraz obsługę biura rady Martę Rosińską i Pawła Rutkowskiego. 

b) stwierdzenie prawomocności obrad, 

 

Przewodniczący obrad zarządził elektroniczne sprawdzenie obecności. Na podstawie wyniku 

elektronicznego oraz listy obecności (zał. nr 1 do protokołu), stwierdził, że w obradach 

w momencie sprawdzania obecności uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

uchwał.  Lista obecności gości stanowi zał. nr 1a do protokołu. 

 

c) wybór sekretarza obrad, 

 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący Rady Gminy zgłosił kandydaturę Radnej Doroty 

Kurdynowskiej. 
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Radna wyraziła zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Pozostali Radni nie zgłosili innych kandydatur oraz sprzeciwu do powyższej propozycji 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

d) przedstawienie porządku obrad, 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek XVIII Sesji Rady Gminy Chełmża, który 

stanowi zał. nr 2 do protokołu (pkt. 1-9). 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w sprawie przedstawionego porządku obrad. 

W związku z brakiem uwag do porządku obrad Sesji dyskusja została zamknięta. 

 

e) przyjęcie protokołów z: 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołów z  XVI Sesji 

Rady Gminy z dnia 26 sierpnia 2019 r. oraz XVII Sesji Rady Gminy z dnia 24 września 

2019 r.. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

 

1) XVI Sesji Rady Gminy z dnia 26 sierpnia 2019 r., 

 

Głosowano w sprawie: 
XVI Sesji Rady Gminy z dnia 26 sierpnia 2019 r.,.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XVI Sesji Rady Gminy z dnia 26 sierpnia 2019 r.. 

 

2) XVII Sesji Rady Gminy z dnia 24 września 2019 r.. 

 

Głosowano w sprawie: 
XVII Sesji Rady Gminy z dnia 24 września 2019 r...  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 
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Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XVII Sesji Rady Gminy z dnia 24 września 2019 r.. 

 

 

Ad. 2. Przedstawienie opinii o informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Chełmża w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Chełmża w roku szkolnym 2018/2019 została przedstawiona na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu 29 października 2019 r. Powiedział, ze radni wyrazili pozytywną 

opinię w tej sprawie. Dodał, że nie zadawalają osiągane przez szkoły wyniki. 

 

Następnie głosowano w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii o informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy Chełmża w roku szkolnym 2018/2019, która stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie opinii o informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Chełmża 

w roku szkolnym 2018/2019..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Chełmża w roku szkolnym 2018/2019. 

 

Na posiedzenie przybył Wójt Gminy Jacek Czarnecki 15.10 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i poboru opłat w drodze 

inkasa. (druk nr 1) 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 29 października 2019 r.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i poboru 

opłat w drodze inkasa wg druku nr 1, który stanowi zał. nr 4 do protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i poboru opłat w drodze inkasa. (druk nr 

1).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/114/19 zmieniającą uchwałę w sprawie terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i poboru 

opłat w drodze inkasa, która stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. (druk nr 2) 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 29 października .2019 r.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości wg druku nr 2, który stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. (druk 

nr 2).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Patrycja Dejewska, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota 

Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz 

Szczepański, Żaneta Talarek, Mirosław Trzpil 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Anna Balińska, Henryk Fałkowski, Dariusz Pawlak 
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Rada większością głosów podjęła uchwałę nr XVIII/115/19 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, która stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. (druk nr 3) 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 29 października .2019 r.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych wg druku nr 3, który stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. (druk nr 3).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Balińska, Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, 

Rafał Grupa, Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Dariusz 

Pawlak, Franciszek Piróg, Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, 

Mirosław Trzpil 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/116/19 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych, która stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu 

Rewitalizacji Gminy Chełmża na lata 2017-2023. (druk nr 4). 

Przewodniczący obrad poinformował o pozytywnej opinii w powyższej sprawie ze wspólnego 

posiedzenia Komisji RG z dnia 29 października 2019 r.  

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w powyższej sprawie. 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

Sekretarz obrad odczytała projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia 

Programu Rewitalizacji Gminy Chełmża na lata 2017-2023 wg druku nr 4, który stanowi 

zał. nr 10 do protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji Gminy 

Chełmża na lata 2017-2023. (druk nr 4).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Patrycja Dejewska, Henryk Fałkowski, Adam Galus, Grzegorz Garwoliński, Rafał Grupa, 

Janusz Iwański, Dorota Kurdynowska, Katarzyna Lewandowska, Franciszek Piróg, 

Stanisława Stasieczek, Tomasz Szczepański, Żaneta Talarek, Mirosław Trzpil 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Anna Balińska, Dariusz Pawlak 

 

Rada większością głosów podjęła uchwałę nr XVIII/117/19 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia Programu Rewitalizacji Gminy Chełmża na lata 2017-2023, która stanowi 

zał. nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad. 7. Sprawozdanie z pracy Wójta oraz wykonania uchwał Rady. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o przedstawienie sprawozdania. 

 

Wójt Gminy Jacek Czarnecki 

Przedstawił sprawozdanie z okresu między Sesjami, które stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 

W związku z brakiem zapytań dyskusja została zamknięta. 

 

 

Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję w punkcie.   

 

Przewodniczący obrad przedstawił informację w sprawie oświadczeń majątkowych Radnych 

za 2018 r., która stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

 

Radny Adam Galus 

Powiedział, że ok 2 tygodni temu, ktoś uszkodził hydrant w Skąpym, który został 

zabezpieczony przez WODKAN. Zapytał czy hydrant będzie odtworzony. 

Poprosił również o naprawę placu zabaw w Skąpem, który został zdewastowany. Należy 

uzupełnić drewniane szczebelki w ogrodzeniu. 

Mieszkańcy wsi Mirakowo – w ich imieniu pełnomocnik 

Wyjaśnił, że przybyli w sprawie budowy 9 domków letniskowych we wsi Mirakowo. Powiedział, że 

wątpliwości budzi procedowanie decyzji o warunkach zabudowy jak i przyjęte przesłanki do wydania 

takiej decyzji, oraz  że kompleks domków ma być budowany tuż obok domów indywidualnych i przy 
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linii jeziora. Dodali, że postawienie tak dużego kompleksu może naruszać kwestię biologii i 

wykorzystania jeziora. Zapytali jakie dalsze procedowanie ma Urząd Gminy. 

Sekretarz Gminy Ewa Pudo 

Powiedziała, że trudno teraz rozmawiać o decyzji o warunkach zabudowy. Stanowisko 

Urzędu zostało przedstawione w decyzji i mieszkańcy mają prawo nie zgadzać się z tym co 

jest w niej zawarte. Wyjaśniła, że zgodnie z procedurą, sprawa po złożeniu odwołania została 

przesłana do Kolegium Odwoławczego i oczekuje na decyzję.  

Radca Prawny Andrzej Wróblewski 

Dodał, że wydana  decyzja o warunkach zabudowy została przygotowana przez urbanistę 

i podlegała uzgodnieniom. Stronom zapewniono udział w postępowaniu, które 

prawdopodobnie zgłosiły swoje uwagi w ramach czynnego udziału. Wobec tego, że zostało 

złożone odwołanie decyzja nie jest ostateczna i pozostaje zarówno organowi jak i stronom 

czekać na rozstrzygnięcie  SKO. Dodał, że jeżeli decyzja nie będzie korzystna dla strony, ma 

ona prawo do złożenia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego Wyjaśnił, że na 

tym etapie Wójt Gminy nie może nic zrobić, dlatego, że zmiana decyzji w tym momencie 

byłaby tylko możliwa za zgodą wszystkich stron postepowania, a interesy są różne. 
 

W związku z brakiem dalszych zapytań dyskusja została zamknięta. 

 

 

Ad. 9. Zakończenie obrad XVIII Sesji Rady Gminy Chełmża. 

Przewodniczący obrad podziękował wszystkim za przybycie oraz zamknął obrady XVIII 

Sesji Rady Gminy o godz. 15.44. 

Zestawienie uchwał Rady Gminy podjętych w trakcie XVIII Sesji Rady Gminy stanowi 

zał. nr 14 do protokołu. 

Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Chełmża 

 

Janusz Iwański 

  

 

Sekretarz obrad: Dorota Kurdynowska 

 

 

Protokołowała: Marta Rosińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


